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ACTA DE LA REUNIÓ CELEBRADA PEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL EL DIA 14 
DE JULIOL DE 2021 

En les dependències del Centre de Congressos, a les 18 hores del dia 14 de juliol de 2021, 
prèvia convocatòria, es reuneixen els membres del Consell Escolar Municipal (CEM), a fi de celebrar 
reunió plenària ordinària. 

Ostenta la presidència la tinenta d'alcalde d'Educació, Universitat i Escoles Infantils, Sra. M. 
José Martínez Gutiérrez. 

Assisteixen els senyors i senyores vocals: 

Assisteixen com a convidats:  

Sur Carmona Santos, de Vox,  Felip Sànchez de Compromís, Inma Mora del Partido Popular, Paz 
Gallud de Ciutadans, Aida Rodríguez, Celine Hameury i Belén Lloret del CEIP núm. 37.  

Actua com a secretària la cap de la Secció Tècnica d'Educació, Sra. Nuria Peral Rodríguez.  

 

Pares/Mares/Alumnes Situació 

Juan Antonio Carretero Ponce S’excusa 

Emilia Cutillas de Frías No assisteix 

Nuria López López Assisteix 

Encarnación Martínez García No assisteix 

Rosa M. Moya Martínez Assisteix 

M. Rita Sierra Hidalgo S’excusa 

M. Dolores del Valle Vilella No assisteix 

Francisco Menargues García No assisteix 

Raúl Vargas Moreno No assisteix 

Professors/PAS Asistència 

Josefa Blasco Blasco Assisteix 

Vicent Estrada i Pérez  Assisteix suplent Miquel Blanes Esclapez 

María Lilia Martinez Galvany Assisteix 

Neus Ripoll Monfort Assisteix 

M. Soledad Bleda Assisteix 

M. Ángeles Torres García Assisteix 

Sergio Carbonell Peral  Assisteix 

Juan Pablo Pérez Assisteix suplent Diego García Alfaro 

Tomás Mora Antón Assisteix 

Directors/es Asistència 

Elvira Quiles Antón S’excusa 

Isabel Picó Ledesma Assisteix 

Jesús Román García Assisteix 

Administració Educativa Asistència 

Ester Álvarez Assisteix 

M. Teresa Parreño Sevilla Assisteix 

Organitzacions Sindicals Asistència 

Lluis Sánchez Pérez Assisteix 

Rosa M. Estopiñán Assisteix 

Associacions de Veïns Asistència 

Virgilio López Camarasa Assisteix 
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ORDRE DEL DIA 

1r Aprovació o modificació, si escau, de l'acta de la sessió anterior 
2n Informe Sra. presidenta 
3r Aprovació del nom CEIP Les Arrels (núm. 37) 
4t Informació procés d'escolarització 2021/22 
5é Calendari Escolar 2021/22: Proposta dies no lectius. 
6é Escrits davant el CEM. 
7é Preguntes i suggeriments. 

 
1r Aprovació o modificació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

La redacció de l'acta de la sessió anterior, s'aprova per unanimitat. 
 

2n Informe Sra. presidenta 

Breu resum de les campanyes d'escolarització de les EIM, de Conselleria i aules de 2 anys. Torna a 
baixar per segon any consecutiu la demanda en aquests nivells. Quant a l'aula de bebés de Rosa 
Fernández, s'obrirà una aula mixta per falta de demanda. 

   
Edificant. 
S'han dut a terme reunions amb la comunitat educativa del CEIP núm. 37 i Verge de la Llum, per a la 
presentació dels projectes. 
El projecte de la Baia ja està finalitzat 
El Palmerar està en fase de licitació de l'obra. 
 
Escoles d’estiu 
S'han représ les escoles d'estiu i s'estan realitzant en 36 col·legis, 27 en nucli urbà i 9 en pedanies més 
3 escoles obertes. 
 
Beques Educatives.  Ampliació de les ajudes en 60.000 € per al curs escolar 2021/2022. 
 
Altres: 
S'informa dels treballs d'adequació i manteniment en els centres educatius durant els mesos de 
vacances escolars: treballs de pintura, pistes esportives, adequacions d'espai, finestres, calderes…. 
 
Celebració del Consell Municipal de Formació Professional amb la presència del director general, 
Manolo Gomicia. 
Nova oferta formativa: 

- IES Severo Ochoa: GS desenvolupament d'aplicacions multiplataforma (semipresencial). 
- IES Monserrat Roig: GM Serveis en restauració i GS Dietètica. 
- IES La Torreta: GS Manteniment electrònic. 
- IES Gaietà Sempere: GM Mecanitzat i GS Eficiència energètica i energia solar tèrmica. 
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3r Aprovació del nom CEIP Les Arrels (núm. 37) 
 
A continuació, la Sra. directora del CEIP núm. 37 passa a fer l'exposició de com s'ha dut a terme el 
procés d'elecció del nou nom del centre. Una vegada conclosa l'exposició es duu a terme la votació: 

- A favor: 20 vots 
- Abstencions: 1 vot 
S'aprova el nom de CEIP “Les Arrels” i es traslladarà a Direcció General de Centres. 

 
4t Informació procés d’escolarització 2021/22 
 

Pren la paraula la Sra. Ester Álvarez, inspectora coordinadora, per a donar informació de la 
campanya d'escolarització d'infantil i primària. Explica als membres del Consell que hi ha hagut 3.200 
sol·licituds d'infantil i primària, de les quals 1.374 són d'infantil de 3 anys. El 93% han obtingut plaça en 
primera opció. 5 sol·licituds s'han quedat sense obtindre cap plaça. Han quedat 531 places lliures, per 
tant, es quedaran 7 unitats en “no funcionament”. Respecte a les aules de 2 anys, s'han obert 3 aules 
més i han quedat 13 vacants. 

La Sra. Álvarez avança que si es repartiren les sol·licituds entre totes les unitats hi hauria una 
ràtio mitjana de 19 alumnes i és per això que hauria d'estudiar-se la possibilitat de baixar ràtio, abans 
que tancar unitats. 

De cara al curs que ve, la Sra. inspectora explica que en primària hi haurà grups bambolla i que 
els especialistes podran tornar a entrar a les aules i en secundària es mantindrà la distància de 
seguretat, encara que menor que la d'aquest curs (1,2 m). 
 En aquest punt, el Sr. Lluis Sánchez pregunta si en algun centre es doblegaran torns, la Sra. 
Álvarez contesta que de moment no se sap.  
 La Sra. Isabel Picó pregunta a la Sra. presidenta si hi haurà personal Ecovid el curs que ve, ja 
que han sigut de gran ajuda per als centres. De moment no se sap res, ja que és personal que depén 
d'una subvenció. 
 
5é Calendari Escolar 2021/22: Proposta dies no lectius. 
 
Es plantegen per part dels presents possibles dates com a proposta de dies no lectius per al curs 
2021/22. 
En tots els casos es coincideix amb les de l'11 d'octubre de 2021 i 4 de març de 2022. 
La proposta de la senyora Rosa M. Moya és posar un dilluns en comptes de l'11 de febrer de 2022 com 
s'ha proposat, així que es decideix proposar dilluns 14 de febrer de 2022. 
Hi ha 16 vots a favor i 5 abstencions per als dies que s'elevaran a Direcció Territorial que són l'11 
d'octubre de 2021, el 14 de febrer de 2022 i el 4 de març de 2022. 
 
6é Escrits davant el CEM. 
- Petició perquè es creuen les comissions d'escolarització: la Sra. presidenta informa que a aquesta 
qüestió ja s'ha respost personalment i recorda al Consell que per a aquesta campanya escolar les 
competències en aquesta matèria les té delegades Inspecció Educativa. 
- Sol·licitud calefacció 3 centres escolars: la Sra. presidenta informa el Consell que els tècnics de 
l'Ajuntament ja han anat als centres per a valorar la situació en la qual es troben aquests centres i s'ha 
fet l'informe pertinent. S'està treballant per a veure quina opció és la més adequada perquè es pose 
solució a aquest tema. 
- Canvi d'horari CEE Tamarit: l'AMPA del CEE Tamarit demana al Consell el suport per a sol·licitar a la 
Direcció Territorial d'Alacant la modificació de l'horari que tants problemes està causant a la comunitat 
educativa. 
Rosa Estopiñán corrobora que ja porten anys amb aquesta situació. S'acorda que s'elevarà una petició 
des del CEM a la Direcció Territorial. 
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7é Preguntes i suggeriments 

El Sr. Virgilio López recorda que es va dir de fer comissions en la zona nord per a modificar el 
tema de l'adscripció. Pregunta a l'Administració si s'està fent alguna cosa sobre aquest tema. 

La Sra. Álvarez respon que ja hi ha hagut alguna reunió amb Ángela Valverde, sobretot per a la 
distribució de l'alumnat amb compensació educativa. El tema s'ha posposat per a principis del curs que 
ve. 

Al fil d'aquest tema, el Sr. Lluis Sánchez proposa el treball conjunt per a veure la situació 
educativa d'Elx. No sols una zona, sinó la totalitat, i que estiga representada tota la comunitat 
educativa. 

 

La Sra. M. Teresa Parreño comenta que és necessari un reconeixement al treball dels docents i 
equips directius per l'esforç d'aquest curs. La Sra. presidenta la secunda i comenta que es podria fer un 
escrit des del CEM per a fer-los arribar aquest reconeixement a tots els centres. 

 

 

Sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 19.35 hores, en el dia i lloc de 
l'encapçalament. 

 

 

 

Vist i plau 
M. José Martínez Gutiérrez 

Presidenta del Consell Escolar Municipal 
 

          
           La secretària del Consell Escolar Municipal 
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